
Single Twin

$139 $109

Tour Code: CASGEN-4DFOFNY0207

PACKAGE INCLUDES:
2-Way Singapore - Genting Highlands - Singapore by 

       28-31 Seaters Coach
3 Nights’ Accommodation at First World Hotel (Standard Room / Run
of House)
Festive Celebration Member Night on  7 February, 6:00 PM at New
Friends Restaurant, featuring Prosperity Lo Hei, Chinese sit-down
dinner paired with Red Wine, Live Entertainment, and exciting Lucky
Draws (including a 999.9 Fine Gold Coin)

PACKAGE EXCLUDES:
Sustainability Tax RM3 per room per night (Pay upon check-in)
Tourism Tax of RM10 per room per night (Pay upon check-in)
Travel Insurance (Available at WTS counter)
Malaysia Visa if required (Available at WTS counter)

^Collect your entrance tickets for the event at the WTS Counter,
Genting Main Terminal between 1PM and 4PM on the event day

NOTE:
This package is exclusively available to Singapore Residents holding a
Genting Rewards Card (Classic, Silver, or Gold)
This package and event are for adults aged 21 years and above only -
strictly no children or infants
All bookings are subject to availability and confirmation
No amendments or cancellations are permitted once a booking is made and
confirmed
Duplicate bookings with other parties using the same Member ID are
strictly prohibited
Each Member is eligible to book only one (1) room during their stay
PZ Transfer to Immigration will be arranged as necessary
Dinner set includes complimentary Red Wine
WTS Travel/Resorts World Genting reserves the right to change the lucky
draw prizes without prior notice
Terms & Conditions apply

配套包括：

往返豪华巴士接送

三晚云顶第一大酒店客房（标准房 / 随机分配）
云尊会员独家晚宴（2月07日 晚上6点，新友记酒楼），
   享用精致中式晚宴，佐以红酒，并有现场表演及幸运抽奖
（包括999.9纯金金币）

配套不包括：

永续发展费每间房每晚RM3（登记酒店时付款）
旅游税每间房每晚RM10 （登记酒店时付款）
旅游保险 （自费, 可在WTS柜台购买）
马来西亚旅游签证（自费，可在WTS柜台办理）

^ 晚宴入门票可于当天1:00PM至4:00PM在云顶总站 WTS 柜台领取

 DEPARTURE DATE 出发日期: 06 OR 07 FEB 2026 | 2月06日或07日

07.02.2026 | 6PM AT NEW FRIENDS RESTAURANT

【4天·金运丰味】贵宾·云顶会员独家【4天·金运丰味】贵宾·云顶会员独家


